

Närvarande: Nino Madsen Bo Eklund
Christer Högkvist
Lena Träskvik Kikajon

Protokoll:

- 1 Ordföranden Nino Madsen öppnade dagens sammanträde
- 2 Dagordningen godkändes
- 3 Till justeringsman utsågs P-M Kikajon
- 4 Till sekreterare utsågs Bo Eklund
- 5 Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna
- 6 Ekonomi, Ingen rapport p.g.a att kassören ej var närvarande
- 7 Medlemsärenden: platstilldelning genomfördes den 1/6' nästa tilldelning sker den 1/7. Ingen tilldelning mellan hamnarna har gjorts Det finns en byteskö mellan ^{hamn}gamnarna Enklare hantering för kontraktsskrivning diskuterades Diskussion angående de olika köerna Nytt för 2023: arbetsdag(ar). Detta skall tas upp på årsmötet i början -23. Detta för att öka legitimiteten "straffavgift" diskuterades
- 8 Hamnarna: hamnen i stan är hyfsat ok. Frösön; bga 1 temporärt fixad bga 9 ber. klar v 27 när nya delen kommit bga 5 el-problemen ordande, samt att flyelement bytta. Piren; problem med sjunken y-bom, alla kättingar ordnade
- 9 Bygglov; bygglov för nya bryggorna har kommit, Ösd kn vill ha komplettering av teknisk natur och anmälan om vattenverksamhet samt att inventering av ankarfästen skall ske Nino ordnar detta. Offert kommer från brygglerantör(er) Nya bryggan kommer att benämnas nr: 5!! Lång diskussion angående fördelningsordningen till nya platserna
- 10 Deposition De nya platserna skall betala 10.000:-- i dep. Utdebiteras under Vintern. Beslut om detta togs av mötet.
- 11 Fastighet Diskussion om att dela "kanslibyggnad" med SSS i hamnen
- 12 Bränslestn Denna fråga ansågs viktig att hålla vid liv
- 13 Mötets avslutande Ordförande tackade alla närvarande för ett aktivt och framåsyftande möte. Mötet avslutades vid 20.30-tiden

14 Vid pennan och datorm Bo Eklund, t.f. sekreterare

Justeras: Per-Magnus Kikajon

